

## TABLE OF CONTENTS

### 目 录

#### **Karyotype Analysis of *Rheum officinale* Chromosome**

(药用大黄染色体的核型分析)

M. HUANG, D. D. ZENG, W. L. LI, J. SONG, X. M. WANG.....1

#### **Suitable Habitats Prediction of *Coptis chinensis* under Climate Change Based on MaxEnt**

(气候变化背景下基于最大熵模型(MaxEnt)预测黄连的适生区分布)

J. WANG, D. D. ZENG, K. FAN, J. SONG, X. M. WANG.....7

#### **Comparative Study on Multi-Index Quality of *Polygonatum sibiricus* in Different Cultivation Models**

(不同栽培模式下黄精多指标品质对比研究)

L. C. ZHAO, X. P. LI, J. Y. LIU.....15

#### **Homogenate-Assisted Negative-Pressure Cavitation Extraction of Total Flavonoids from**

***Phyllostachys pubescens* Leaves for Stability Analysis**

(匀浆辅助负压空化提取楠竹叶总黄酮及其稳定性研究)

Y. XIA, M. R. WANG, K. YANG, Y. N. SUN, C. H. MA, W. LI, S. X. LIU.....21

#### **Research Progress of Plant Active Ingredient Antibacterial Abilities and Mechanism**

(植物源有效成分抑菌活性及机理研究进展)

K. K. HE, X. C. YANG, L. Y. SONG.....29

#### **Homogenate Negative Pressure Cavitation Extraction of Phenolic Acid from Rattan and**

**Stability Analysis of Being Heated and Being UV Irradiation**

(匀浆负压空化法提取棕榈藤酚酸类化合物及其光热稳定性研究)

Y. H. WANG, J. H. LI, J. D. SUN, Q. CAO, W. LI, S. X. LIU, C. H. MA.....37

#### **AFLP Analysis on Genetic Diversity of *P. polyphylla* var. *yunnanensis***

(滇重楼遗传多样性的 AFLP 分析)

Y. B. LI, L. WANG, Z. J. HE, S. Q. XIE, Q. H. LIAO, S. C. YANG, T. LIU.....45

#### **Effects of Lead on Physiological Ecology of *Pteroceltis tatarinowii* Maxim. Seedlings**

(铅胁迫对青檀幼苗生理生态的影响)

H. L. YANG, S. F. FENG, G. S. MU, S. M. QIU, Q. C. HUANG, C. P. DENG.....54

#### **Effect of Seaweed Extract on Droughty Resistance of Sugarcane Seedling**

(海藻提取物对甘蔗幼苗抗旱性的影响)

D. W. CHEN, Y. JIANG, J. H. AO, W. L. ZHOU, Y. HUANG, D. C. SHEN, Q. WANG, Z. R. HUANG, Q. W. LI, H. SHEN.....60

#### **Effects of Mulching on Ground Coverage and Soil Water Content in *Phyllostachys pubescens* Forests**

(覆盖对毛竹林地面覆盖率及土壤含水量的影响)

H. P. ZHOU, X. F. MO, Z. DU, L. GUO, M. ZHANG, Q. LI, B. SUN, T. S. PAN.....68

**Effects of Mineral Nutrient Elements on the Main Active Components of Patchouli**

(矿质营养元素对广藿香主要活性成分含量的影响)

M. Y. CHEN, L. LIU, Y. G. WU, X. H. WU, J. F. ZHANG, J. YU.....79

**Response of Different Cucumber Varieties to NaCl Salt Stress in Seed Germination Stage**

(不同黄瓜品种在种子萌发期对 NaCl 盐胁迫的响应)

F. Y. ZHANG, L. L. CHEN.....86